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Protokół  Nr XLIV/2018 
 

z XLIV Sesji Rady Miasta Łańcuta 

odbytej w dniu 19 lipca 2018 r. 
 

XLIV Sesja Rady Miasta Łańcuta odbyła się pod przewodnictwem pana Roberta Grabowskiego 

– Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta Łańcuta - rozpoczęła się o godz. 14.00 i trwała 

do godz. 15.00. 

W Sesji na stan 15 radnych, uczestniczyło 13 radnych, wobec czego Prowadzący obrady, 

stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał.  

 

Prowadzący obrady przywitał zebranych gości i poinformował, że porządek Sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr XLII/2018 z XLII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków (Druk Rady Miasta Nr 295/2018). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 

dla osób bezdomnych (Druk Rady Miasta Nr 296/2018). 

6. Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym.  

7. Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy XLII a XLIV 

Sesją Rady Miasta Łańcuta. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 

Ad. 2  Przyjęcie porządku obrad Sesji 

 

Sekretarz Miasta pan Henryk Pazdan, zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad 

i  wprowadzenie dodatkowych punktów dotyczących: 

  „Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego 

(Druk Rady Miasta Nr 297/2018)”, 

 „Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/192/2017 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego (Druk Rady Miasta Nr 300/2018)”, 

 „Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/196/2017 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań na lata 2018 – 2019 (Druk Rady Miasta Nr 298/2018)”, 

 „Podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2018 (Druk Rady Miasta Nr 299/2018)”, 
 

Więcej uwag ani wniosków o zmianę  porządku obrad nie zgłoszono. 
 

W związku z powyższym, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad punktu dot. „Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łańcuckiego”. 

Za powyższym wnioskiem głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 
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Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad 

zostanie poszerzony o punkt dot. „Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Powiatu Łańcuckiego”, który zostanie rozpatrzony, jako pkt. 6. 
 

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dot. „Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXVI/192/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego”, 

głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad 

zostanie poszerzony o punkt dot. „ Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/192/2017 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego”, który zostanie 

rozpatrzony, jako pkt. 7. 
 

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dot. „Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 

Nr XXVII/196/2017 w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na lata 2018 – 2019” głosowało 

13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad 

zostanie poszerzony o punkt dot. „Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/196/2017 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na lata 2018 – 2019 , który zostanie rozpatrzony, jako pkt 8.  
 

Za wprowadzeniem do porządku obrad punktu dot. „Podjęcia uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2018” głosowało 13 radnych, 

nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady poinformował, że porządek obrad 

zostanie poszerzony o punkt dot. „Podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2018”, który zostanie rozpatrzony, jako pkt 9.  
 

W dalszej kolejności Prowadzący obrady, poddał pod głosowanie porządek obrad po 

wprowadzonych zmianach, za przyjęciem którego głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 

Po zakończeniu procedury głosowania, Prowadzący obrady poinformował, że ostatecznie 

porządek obrad XLIV Sesji ukształtował się następująco: 

3. Przyjęcie Protokołu Nr XLII/2018 z XLII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków (Druk Rady Miasta Nr 295/2018). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 

dla osób bezdomnych (Druk Rady Miasta Nr 296/2018). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego 

(Druk Rady Miasta Nr 297/2018)”. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/192/2017 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łańcuckiego (Druk Rady Miasta Nr 300/2018)”. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/196/2017 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań na lata 2018 – 2019 (Druk Rady Miasta Nr 298/2018). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2018 

(Druk Rady Miasta Nr 299/2018). 

10. Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym.  

11. Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy XLII a XLIV 

Sesją Rady Miasta Łańcuta. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 
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Ad.3 Przyjęcie Protokołu Nr XLII/2018 z XLII Sesji Rady Miasta Łańcuta. 

 

Wiceprzewodniczący  Rady poinformował, że stosownie do § 38 ust. 2 Statutu Miasta Łańcuta 

radni nie zgłosili poprawek, ani uzupełnień do protokołu z XLII Sesji, w związku z czym 

protokół został przyjęty.  

 

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków (Druk Rady Miasta Nr 295/2018). 

 

Wiceprzewodniczący Rady pan Robert Grabowski poinformował, że zgodnie z ustawą z dnia 

27 października 2017 r. o zmianie ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków oraz niektórych innych ustaw (Dz.U.2017.2180) przedsiębiorstwo 

wodociągowo-kanalizacyjne, tj. Łańcucki Zakład Komunalny Sp. z o.o. opracowuje 

i przedstawia Radzie Miasta projekt regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

W terminie 2 miesięcy od dnia przedstawienia przez przedsiębiorstwo wodociągowo-

kanalizacyjne projektów regulaminów, Rada Miasta po dokonaniu ich analizy, przekazuje  do 

zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnemu Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie w Rzeszowie.  Nadmienił, że Regulamin o którym wyżej mowa został przeanalizowany 

na posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej w dniu 9 lipca 2018 r., a w dalszej kolejności po 

uzupełnieniu dokumentu poprzez wprowadzenie poprawek przez Łańcucki Zakład Komunalny 

Sp. z o.o., został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 18 lipca 

2018 r.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Sławomir Rejman poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała w sprawie, 

przekazania do zaopiniowania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków została podjęta i otrzymała Nr XLIV/292/2018. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych (Druk Rady Miasta Nr 296/2018). 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawił pan Marek Rupar 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łańcucie. Uzasadnienie do projektu 

uchwały przedstawiło się następująco: 
 

Do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy między innymi udzielnie  

schronienia, zapewnienie posiłku oraz niezbędnego ubrania osobom tego pozbawionym 

zgodnie z art. 17  ust 1 pkt 3 ustawy z dnia 12 marca 2014 r. o pomocy społecznej (Dz. U. 

z 2017 r. poz. 1769 z późń. zm.). Zgodnie z art. 97 ust. 1 i ust. 5 ustawy o pomocy społecznej - 

opłatę za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, ustala podmiot kierujący 
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w uzgodnieniu z osobą kierowaną, uwzględniając przyznany zakres usług. Osoby nie ponoszą 

opłat, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie 

przekracza kwoty kryterium dochodowego. Rada powiatu lub rada gminy w drodze uchwały 

ustala w zakresie zadań własnych, szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. Schronisko dla bezdomnych jest jedną 

z form ośrodka wsparcia.  

W związku z powyższym, konieczne stało się podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych.  

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, radny Jacek Bartman  poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Zabierając głos, radny Wrzesław Żurawski zwrócił się z pytaniem, w jakim zakresie 

w przedstawionym  zagadnieniu będzie pomocna działalność w Łańcucie placówki Caritas.  

 

Odpowiadając na powyższe, pan Marek Rupar Kierownik MOPS w Łańcucie wyjaśnił, że 

Caritas Archidiecezji Przemyskiej prowadzi w Łańcucie działalność, obejmującą swoją opieką 

ludzi starszych w formie dziennego domu pobytu, mobilnej opieki w domach, a także 

funkcjonującej świetlicy dla dzieci. Caritas dla bezdomnych na terenie miasta Łańcuta nie 

świadczy żadnej pomocy w zakresie udzielania schronienia. 

 

Na pytanie radnego Wrzesława Żurawskiego odnośnie lokalizacji w Łańcucie noclegowni, pan 

Marek Rupar wyjaśnił, że obiekt ten  nie funkcjonuje w mieście. Na chwilę obecną MOPS ma 

podpisaną umowę ze schroniskiem dla bezdomnych w Dębicy, które jest najtańszą placówką 

i jako jedno z niewielu nie pobiera środków finansowych, za gotowość do przyjęcia.  

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała w sprawie 

ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

została podjęta i otrzymała Nr XLIV/293/2018. 

 

Ad.6  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego 

(Druk Rady Miasta Nr 297/2018)”. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego, 

przedstawił pan Janusz Bełz Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Inwestycji, 

Nieruchomości i Zamówień Publicznych. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się 

następująco: 
 

Po przeprowadzonej procedurze przetargowej, Zarząd Dróg Powiatowych w Łańcucie  

poinformował o uzyskanej cenie za wykonanie przebudowy ulic Kraszewskiego i Bohaterów 

w Łańcucie w wysokości 678 747,67 zł, oferowanej przez Miejskie Przedsiębiorstwo Dróg 

i Mostów Rzeszów. Łączna wartość przebudowy nawierzchni ulicy wraz z kanalizacją 

deszczową wynosi 830 000,00 zł. Zarząd Dróg Powiatowych wystąpił z wnioskiem 

o dofinansowanie przez Miasto Łańcut 50 % wartości zadania tj. 415 000,00 zł. Uchwałą 

Nr XL/271/2018 z dnia 22 marca 2018 r.  Rada Miasta Łańcuta przeznaczyła na to zadanie 

kwotę 280 000,00 zł. Mając powyższe na uwadze, zasadnym jest zwiększenie wartości dotacji 

o 135 000,00 zł, tj. do kwoty 415 000,00 zł. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, radny Paweł Kuźniar  poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej, radny Sławomir Rejman poinformował, 

że Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wyrażając swoje zdanie w temacie, radny Wrzesław Żurawski poinformował, że jest przeciwny 

tego rodzaju mariażom finansowym, nie popartych żadną uchwalą. Zwrócił uwagę, że nie ma 

narzuconej odgórnie podstawy prawnej w postaci ustawy, czy też podjętej uchwały regulującej 

dokładny podział płatności pomiędzy Miastem, a Powiatem w zakresie pokrywania kosztów 

inwestycji drogowych. Stwierdził, że można byłoby zaproponować aby Powiat realizował 

prace związane z remontem ulic, natomiast miasto remontem chodników (jeżeli uważa że ma 

zobowiązania). Wówczas miasto wykonanie swojego zakresu prac może zlecić ŁZK Sp. z o.o., 

dzięki czemu środki finansowe wróciłyby do jego własnego przedsiębiorstwa. Podkreślił, że 

jego zdaniem powyższe działanie byłoby rozsądne i gospodarskie, ponieważ podejmowane 

przez miasto na chwilę obecną decyzje w zakresie remontu dróg powiatowych, prowadzą 

wyłącznie do wzrostu zobowiązań finansowych (kredyty). 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 4 radnych było przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego została podjęta i otrzymała 

Nr XLIV/294/2018. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/192/2017 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego (Druk Rady Miasta Nr 300/2018)”. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/192/2017 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Łańcuckiego, przedstawił pan Janusz Bełz Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Inwestycji, Nieruchomości i Zamówień Publicznych. Uzasadnienie 

do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 
 

W dniu 16 lutego 2017 r. Rada Miasta Łańcuta podjęła uchwałę nr XXVI/192/2017 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łańcuckiego, na realizację zadania pn. „Poprawa 

dostępności do sieci kolejowej TEN-T poprzez przebudowę drogi powiatowej nr 1537R 

w Mieście Łańcucie w wysokości: 200 000,00 zł w 2018 r. i 40 000,00 zł w 2019 r. Mając na 

uwadze fakt, iż w 2018 r. przedmiotowe zadanie nie zostanie zrealizowane, zasadnym jest 

podjęcie przedmiotowej uchwały i pozostawienie na tym zadaniu jedynie kwoty na 2019 r. 

w wysokości 40 000,00 zł.     
 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 

uchwały. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych było przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 
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Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała, 

zmieniająca uchwałę Nr XXVI/192/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łańcuckiego została podjęta i otrzymała Nr XLIV/295/2018. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/196/2017 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań na lata 2018 – 2019 (Druk Rady Miasta Nr 298/2018). 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/196/2017 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązań na lata 2018 – 2019, przedstawił pan Janusz Bełz Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Inwestycji, Nieruchomości i Zamówień Publicznych. Uzasadnienie do projektu 

uchwały przedstawiło się następująco: 
 

W dniu 16 lutego 2017 r. Rada Miasta Łańcuta podjęła uchwałę nr XXVII/196/2017 w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania finansowych na lata 2018-2019 na realizację zadania pn. „Poprawa 

dostępności do sieci kolejowej TEN-T, poprzez przebudowę drogi powiatowej nr 1537R 

w Mieście Łańcucie w wysokości: 200 000,00 zł w 2018 r. i 40 000,00 zł w 2019 r.  Mając na 

uwadze fakt, iż w 2018 r. przedmiotowe zadanie nie zostanie zrealizowane, zasadnym jest 

podjęcie przedmiotowej uchwały i pozostawienie na tym zadaniu jedynie kwoty na 2019 r. 

w wysokości 40 000,00 zł.     

   

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, radny Paweł Kuźniar  poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 

od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała, 

zmieniająca uchwałę Nr XXVII/196/2017 w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na lata 2018 

– 2019 została podjęta i otrzymała Nr XLIV/296/2018. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 

2018 (Druk Rady Miasta Nr 298/2018). 

 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta Łańcuta wraz 

z autopoprawką polegającą na przeniesieniu środków w kwocie 5 000 zł, pomiędzy zadaniami 

inwestycyjnymi dotyczącymi termomodernizacji budynku użyteczności publicznej przy 

ul. Piłsudskiego 9 i ul. Składowej, w imieniu Burmistrza Miasta Łańcuta, przedstawiła pani 

Zofia Baran Skarbnik Miasta. Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiło się następująco: 

Zmiany w budżecie Miasta Łańcuta wprowadzane za projektem uchwały obejmują: 

Przedłożony pod obrady Rady Miasta Łańcuta projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie miasta Łańcuta na rok 2018 obejmuje: 

1) Zwiększenie dochodów bieżących budżetu z tytułu wpłaty rodziców za zniszczone 

książki z przeznaczeniem na zakup nowych podręczników w kwocie 2.116,14 zł. 

W wyniku  przeniesień wydatków majątkowych, dokonano zmniejszenia w kwocie 200.000 

w roku 2018 r. na zadaniu pn. „Poprawa dostępności do sieci kolejowej TEN-T poprzez 

przebudowę drogi powiatowej Nr 1537 w Mieście Łańcut” i kwotę 135.000 zł przeznaczono na 

zadanie „Pomoc finansowa dla Powiatu Łańcuckiego na zadanie pn. Przebudowa ulic 
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Kraszewskiego i Bohaterów w Łańcucie” oraz kwotę 65.000 zł na zadanie Budowa drogi 

wewnętrznej przy ul. Kochanowskiego. Dokonano również przeniesień pomiędzy zadaniami 

własnymi i zleconymi w dziale Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

Świadczenia wychowawcze i rodzinne oraz Wspieranie rodziny. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, radny Paweł Kuźniar  poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag, ani propozycji zmian do przedmiotowego projektu 

uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał się 

od głosu. 

Na podstawie wyników głosowania, Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Łańcuta na rok 2018 została podjęta i otrzymała 

Nr XLIV/297/2018. 

 

Ad. 10 Informacja Burmistrza Miasta o działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag do przestawionej informacji. 
 

Ad. 11 Informacja Burmistrza Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta pomiędzy XLII 

a XLIV Sesją Rady Miasta Łańcuta. 

 

Informacja  Burmistrza  Miasta z  realizacji  uchwał Rady Miasta pomiędzy XLII a XLIV Sesją 

Rady Miasta Łańcuta, została doręczona radnym w formie pisemnej i stanowi załącznik 

do niniejszego  protokołu. 
 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag do przestawionej informacji. 
 

Ad.12 Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radni wystąpili do Burmistrza z następującymi interpelacjami i zapytaniami: 

1) Radny Wrzesław Żurawski – zwrócił się z prośbą, o udzielenie bieżącej informacji na temat 

realizacji uchwały, związanej ze sprzedażą nieruchomości położonej przy ul. Grunwaldzka 

70, 

2) Radny Adam Bielecki – poprosił o udzielenie informacji na temat terminu oddania do 

użytkowania wyremontowanego obiektu Miejskiego Domu Kultury zlokalizowanego przy 

ul. Kościuszki, 

3) Pan Aleksander Cymerys Przewodniczący Zarządu Osiedla „Śródmieście” – poprosił 

o udzielenie informacji na temat realnego terminu zakończenia prac związanych 

z remontem ul. Bohaterów, której właścicielem jest Powiat (na chwilę obecną ulica została 

rozkopana w związku z wymianą kanalizacji sanitarnej) oraz odcinka ul. Kraszewskiego 

(prace nie zostały rozpoczęte). Nawiązując do podjętej uchwały w sprawie udzielenia 

kolejnej pomocy finansowej dla Powiatu z przeznaczeniem na zadanie pn. „Przebudowa 

ulic Kraszewskiego i Bohaterów w Łańcucie”, zastanowił się nad powodem wzrostu 

kosztów realizacji tej inwestycji, poddając je pod wątpliwość, 

4) Radna Jadwiga Kuźniar – poruszyła problem przerastających przez ogrodzenia gałęzi 

drzew, krzewów oraz żywopłotów utrudniających wyjazd z bocznych dróg np. wyjazd 

z ul. Bohaterów Westerplatte na drogę krajową Nr 4.  
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5) Radny Wrzesław Żurawski – w związku z otrzymywaniem sprzecznych informacji, 

poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy remont ul. Kraszewskiego na odcinku 

przylegającym do Stawu Browarnego jest zasadny, jeżeli jednocześnie nie wykonuje się 

wzmocnienia obrzeża zbiornika wodnego. Podkreślił, że na podstawie przekazywanych 

informacji, temat ten podobno został wyjaśniony i nie ma potrzeby takiego wzmocnienia, 

natomiast na posiedzeniu Komisji Rady Miasta Zastępca Burmistrza stwierdziła, że staw 

musi zostać zabezpieczony. W związku z powyższym, zwrócił się z prośbą  o odpowiedź 

na pytanie, czy inwestycja dotycząca remontu ulicy Kraszewskiego na który miasto 

udziela kolejnego dofinansowania jest zasadna, jeżeli zostało stwierdzone wykonanie 

w pierwszej kolejności zabezpieczenia konstrukcyjnego od strony Stawu Browarnego. 

Zaznaczył, że do chwili powstania projektu Rewitalizacji Stawu Browarnego nie 

wiedział, że zbiornik ten należy zmniejszyć o 2 metry i podeprzeć metalową konstrukcją, 

stwarzającą pretekst do przykrycia jej drewnianym podestem, który jego zdaniem jest 

niepotrzebny i powoduje zbędne wydatki. O udzielenie wyjaśnień, poprosił  pana Janusza 

Bełza Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, 

6) Radny Wrzesław Żurawski – zwrócił się z prośbą o posprzątanie końcowego odcinka ulicy 

Podwale, Sienkiewicza i Dominikańskiej, 

 

Ad. 13 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Odnosząc się do zapytań radnych, Sekretarz Miasta pan Henryk Pazdan wyjaśnił,  że: 

Ad.1)  - w dniu 16 lipca b.r. minął termin wpłacania wadium, na przystąpienie do przetargu 

dotyczącego sprzedaży obiektu przy ul. Grunwaldzka 70. W związku z brakiem wpływu 

wadium zaplanowany na dzień 20 lipca 2018 r. przetarg, nie odbędzie się, 

 

Odnosząc się do udzielonych wyjaśnień, radny Wrzesław Żurawski po raz kolejny zaapelował 

do radnych, o poparcie wniosku w kwestii zaniechania sprzedaży obiektu przy 

ul. Grunwaldzkiej 70, która jest dla miasta nieekonomiczna ze względu na obniżanie ceny przy 

ogłaszaniu kolejnego przetargu, a jak wynika z informacji Burmistrza Miasta nieruchomość ta 

nie jest łatwa do sprzedania. Jest to obiekt wpisany do rejestru zabytków (niektóre funkcje mogą 

być trudne do zrealizowania na jego obszarze), który w dalszym ciągu nadaje się do 

zamieszkania, dlatego można byłoby go wykorzystać na mieszkania komunalne lub socjalne. 

Uzasadniając powyższą sugestię poinformował, że do chwili wyznaczenia nieruchomości na 

sprzedaż znajdowały się w niej mieszkania komunalne, co przynosiło miastu realne dochody, 

ponieważ najemcy opłacali czynsz za zajmowaną powierzchnię. Miasto nie chciało inwestować 

w przedmiotowy obiekt, ale miało z niego dochody, natomiast  na chwilę obecną okres kilku 

miesięcy w którym budynek nie był zamieszkiwany, stanowi czystą stratę finansową. Ponadto 

jego zdaniem, transakcja kupna sprzedaży nie została poprzedzona na tyle rzetelnymi 

badaniami rynkowymi, aby przynieść określony i zamierzony efekt. Przypomniał, że radni 

zostali poinformowani, że zbycie nieruchomości nastąpi za wysoką cenę i miasto nie sprzeda 

jej poniżej kwoty, przewyższającej dwa miliony złotych. Podkreślił, że osobiście przestrzegał, 

że obiekt jest trudny do sprzedaży, której nie był przeciwny, tylko nie popiera  sprzedaży 

pochopnej i niepewnej.   

 

Odpowiadając na pozostałe pytania, Pan Janusz Bełz Kierownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji wyjaśnił, że: 

Ad 2) – zgodnie z zawartą umową z firmą Instalbud, która jest głównym wykonawcą 

przebudowy obiektu, termin zakończenia realizacji tej inwestycji był wyznaczony na 

dzień 16 lipca b.r. Firma nie wywiązała się z wykonanych prac w powyższym 

terminie, dlatego od dnia 17 lipca zgodnie z zapisami umowy, naliczane są kary. 
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Przewidywany termin zakończenia inwestycji to okres około dwóch tygodni 

i uzależniony jest od warunków pogodowych, 

Ad 3, 5) – przypomniał, że Rada Miasta podjęła uchwałę o udzieleniu pomocy finansowej dla 

Powiatu Łańcuckiego w miesiącu marcu b.r., jednak sytuacja na rynku pracy była 

zupełnie inna, a przygotowywane wówczas kosztorysy, nie znajdują odniesienia do 

obecnego wzrostu  cen i kosztów za wykonywane usługi. W dalszej kolejności, 

szczegółowo omówił problem związany z pozyskaniem firm do wykonywania 

remontów ulic, czyli wyłonieniem ich w ogłaszanych przetargach oraz trudnościami 

związanymi z realizowanymi inwestycjami (sprzętowe, materiałowe, ludzkie (brak 

pracowników), znaczny wzrost kosztów za wykonywane usługi).Z informacji 

przekazanej przez Zarząd Dróg Powiatowych, na stan techniczny ulicy Bohaterów 

wpływały zdecydowanie urządzenia podziemne tj, kanalizacja sanitarna, niedrożna 

kanalizacja burzowa (do chwili obecnej prace prowadzone na ww. ulicy dotyczyły 

kanalizacji sanitarnej oraz wodociągowej). Podobny stan techniczny jest na ulicy 

Kraszewskiego na której wszystkie zapadliska, czy załamania asfaltu, były 

spowodowane awariami na sieciach tj. wodociągowej i kanalizacyjnej.  

Ad 5) -  W dalszej części swojej wypowiedzi odnosząc się do zabezpieczenia stawu browarnego 

potwierdził, że w projekcie dotyczącym rewitalizacji planowane jest jego 

zmniejszenie, poprzez zasypanie, czyli stworzenie bariery pomiędzy ulicą, a lustrem 

wody, zabezpieczenie brzegu przed osuwaniem się na której zaplanowano wykonanie 

widokowej promenady. Taka koncepcja została przyjęta przez Radę Miasta a jej 

projekt został wykonany  przez osoby uprawnione czyli konstruktorów, meliorantów 

i nie ma żadnych podstaw aby kwestionować ich rozwiązania.   
 

Odnosząc się do uzyskanych wyjaśnień, radny Wrzesław Żurawski zapytał przedmówcy, czy 

w projektach dotyczących stawu browarnego znajduje się ekspertyza stwierdzająca, że ulica 

Kraszewskiego musi zostać podparta od strony tego zbiornika. Stwierdził, że jeżeli są 

orzeczenia konstruktorskie dotyczące wzmocnienia brzegu, to może okazać się, że realizacja 

przebudowy ulicy Kraszewskiego będzie mogła nastąpić dopiero po wykonaniu zaleceń 

ekspertyzy. 
 

Ustosunkowując się do powyższego, pan Janusz Bełz poinformował, że w Urzędzie Miasta 

dostępna jest do wglądu pełna dokumentacja związana z projektem rewitalizacji stawu 

browarnego.  
 

Włączając się do dyskusji, radny Adam Opałka zapytał na jakim etapie jest realizacja 

rewitalizacji stawu browarnego. 
 

W odpowiedzi pan Bełz wyjaśnił, że projekt jest gotowy, miasto uzyskało pozwolenie na 

budowę i zadanie zostało zgłoszone do projektu unijnego oraz czeka na ocenę od której zależy 

kiedy i w jakiej formie będzie realizowany.  
 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Prowadzący obrady zamknął XLIV Sesję Rady 

Miasta Łańcuta. 

 

Na tym protokół zakończono. 
                                                                                   ………………………………………….. 
                                                                                                    (data i podpis Prowadzącego obrady) 

Protokołowała: 

 

Małgorzata Rzeszutek 

 


